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Noot van de redaktie, 
 
 
Vrijdag 1 december, beetie vorstig buiten. naar het 
zich laat aanzien de eerste droge dag sinds eind 
september (en geloof me, ik heb het bijgehouden) 
 
En bij deze de Aanser Wiezer, deze keer 40 

pagina’s en ja, er zit ook kleurplaat bij 😊. Dat is 

geen vulling maar soms komt het zo uit als je te 
maken hebt met een meervoud van 4 pagina’s 
 
Let op: de mooiste kleurplaat verdient een prijs én 
ook de oudste deelnemer kan een prijs 
tegemoetzien. Lever de kleurplaat in bij één van 
de redactieleden  
 
Rest ons nog u fijne feestdagen te wensen 
 
Redactie  

Redactie: 
Roelie Boverhof 
Jeannet Joosten  
Wim Nijland 
Jan Prikken 
Gerda Tissingh 
 
Adres:  
Kerkdijk 17 
7964 KA Ansen 
aanserwiezer@ansen.eu 
 
Bankrekening: 
NL72 RBRB 0850 1313 75 
tnv VDSA (Vereniging Dorpsbelangen 
Schoolkring Ansen)  
bij betaling vermelden: Aanser Wiezer 
 
Inlichtingen: 
W. Nijland 
0655 368 866 
 
bezorging: 
 
Bob van Driel  
Arend Luning 
Jan en Margaret Feenstra 
Gerrit en Reina ter Wee 
 
Mededelingen: 
 
Losse nummers zijn verkrijgbaar bij de 
Bastogne € 1.= 
 
Particulieren en verenigingen kunnen 
adverteren onder de rubriek  
“Wiezerties”  
Graag schriftelijk a contant kosten € 
3,00 bij maximaal 4 regels (Wijzigingen 
voorbehouden). Grotere 
advertenties/verhuisberichten e.d. in 
overleg met de redactie 
 
Voor plaatsing zakelijke advertenties 
contact opnemen met de redactie 
 
De redactie behoudt zich het recht om 
ingezonden stukken welke o.i. niet 
geschikt zijn voor plaatsing te weigeren 
De volgende Aanser Wiezer verschijnt 
in April 2024. Kopij inleveren voor 1 
April 

 

mailto:aanserwiezer@ansen.eu
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De Swarte Grift 
 
 
De Zwarte Grift?? Nooit van gehoord. En dat kan ik me voorstellen. “Swarte Grift” is namelijk 
één van de oudste benamingen voor de “Lei Sloot”. Bijzonder is dat onze sloot al gegraven is 
in een tijd dat men nog zeker wist dat de aarde plat was en dat er witte wieven op de heide 
ronddoolden. Extra bijzonder is dat de benedenloop, vanaf Meppel tot ca. Rheebruggen 
bevaren werd! Middeleeuwse documenten bevestigen dat. Een echt kanaaltje met bootjes 
dus.  Stel je eens voor; De Bisschop van Utrecht laat in 1230 het eerste (vakwerk) “huis te 
Ansen” na een vete in brand steken. De boel moet herbouwd worden en de bouwmaterialen, 
misschien nu wel voor een stenen huis, worden via de Grift vervoerd. Ook na de 

middeleeuwen bleef de Lei Sloot van belang 
voor het vervoer van alles en nog wat. Het was 
moeilijk om de dorpjes en gehuchtjes over land 
te bereiken. En de kronkelige en ondiepe 
Havelter A (nu de Oude Vaart) was destijds 
slecht te reguleren. D.m.v. verlaatjes (sluisjes) 
lukte dat met de Lei Sloot   beter. Ging dat 
allemaal vanzelf?  Nee, in die tijd ging er niet 
veel vanzelf. Men was afhankelijk van de 
hoger gelegen gebieden voor aanvoer van 
(regen)water en zelfs van de stuwende 
werking van de Zuiderzee. Ook werd de 
bevaarbaarheid geplaagd door onderlinge 
onenigheid van de aangrenzende Marken.  Zij 
steggelden over      vaarrechten, visrechten, 
onderhoud en meer.  
Geregeld moest de Et (een soort rijdende 
rechter) er dan ook aan te pas komen om de 
boel weer te sussen en in goede banen te 
leiden. Dat is dus van alle tijden…        

                                                                                    
Ach, ook ik weet wel dat het allemaal niet zo spectaculair was en de wereld draaide er echt 
wel om door, maar toch; we hebben het over een bevaarbaar watertje dat misschien wel 800 
jaar geleden door mensenhanden gegraven is. Dan 
kunnen we toch stellen dat de Lei Sloot een stokoud 
monument is dat al decennialang onze schoolkring 
doorklieft? Misschien hebben we ons mooie dorpje wel 
aan de sloot te danken… 
Mocht u binnenkort in uw moderne vervoermiddel over 
de Ruinerdijk naar Meppel rijden kijk dan eens 
voorzichtig   in de eerste bocht  naar rechts. Stelt u zich 
dan eens voor hoe onze voorvaderen daar verderop 
met praampjes en vaarbomen aan het ploeteren waren 
voor hun bestaan. Soms mogen we daar best even bij 
stilstaan…    
 
 
Han Kijk in de Vegte 
 

 Pijnacker kaart van 1634. Linksonder Meppel en 
rechts boven Ansen ( Anfe) met de Swarte Grift als 
een dunne,  beetje gebogen  lijn daartussen. 

De Leisloot begint op het Dwingelerveld. 
Absoluut een wandelingetje waard. Met 
nat weer verandert de bovenloop in een 
snelstromende beek die haast 
buitenlands aandoet… 
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Een Energieneutraal Dorpshuis!  
 
Afgelopen jaar zijn er veel werkzaamheden gebeurd in de Bastogne.  
Doel was energieneutraal worden en volledig van het gas af. 
 
Wat is er de laatste maanden gebeurd: 
 
Er zijn twee warmtepompen geplaatst, één voor de verwarming van de voorzaal en de ander voor 
de verwarming van de achterzaal. 
De oude heteluchtverwarmingsketel is van zolder verwijderd en zijn twee nieuwe ketels geplaatst, 
welke zowel de voor- als achterzaal moet gaan verwarmen.  
Er zijn nieuwe luchtkanalen aangebracht naar de achterzaal en dit is nu functioneel 
 
De meterkast is uitgebreid met een aantal krachtstroomgroepen voor de warmtepompen, 
doorstroomboiler (keuken) en andere uitbreidingen. De meterkast is gekeurd en goedgevonden 
door Enexis en hiermee dus opgewaardeerd naar de grotere aansluiting die nodig is om de 
warmtepompen en alle zonnepanelen daadwerkelijk te laten werken. 
 
De oude zonnepanelen zijn van het dak 
afgehaald en door een aantal 
dorpsgenoten overgenomen. 
In september zijn er 89 nieuwe 
zonnepanelen geplaatst op het dak van 
de voor- en achterzaal. 
Scope12 is voor een inspectie 
geweest. Dit is een elektrische controle 
vanuit de overheid op aanpassingen 
voor verduurzaming. Hieruit zijn enkele 
kleine opmerkingen gekomen, deze 
worden opgelost door de 
zonnepanelenleverancier. 
 

Daarnaast is er een doorstroomboiler 
en elektrische kookplaat aangesloten in 
de keuken en zijn er infrarood panelen 
(verwarming) in de plafonds van keuken, hal en toiletten aangebracht.  
 
Inmiddels is de opzegging van de gasmeter aangevraagd en zullen we begin volgend jaar 
daadwerkelijk een gasloos Dorpshuis hebben. Het bestuur is vol vertrouwen hiermee een goede 
toekomst (zowel financieel als milieubewust) voor het Dorpshuis te hebben gecreëerd. 
Op dit moment moeten we nog wennen aan het nieuwe systeem en lijkt het steeds iets beter te 
gaan met de klimaatregeling. Nog even geduld hierbij, we hopen op jullie begrip. 
 
En dan…. 
Dit is een mijlpaal die uiteraard gevierd moet gaan worden. Daarom wordt er nu druk nagedacht 
over een feestelijk moment voor deze mijlpaal. Twee februari hopen we dit te kunnen vieren in het 
bijzijn van iedereen die ons geholpen heeft, zowel met subsidies, handjes en meedenken. 
Uiteraard is dit dan ook voor alle dorpsbewoners een feestje. De Bastogne is tenslotte van en voor 
het hele dorp! Een uitnodiging volgt binnenkort.  

  

Nieuws vanuit Dorpshuis Bastogne 
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Rabo Clubsupport 2023 
 
Vanuit de actie van de Rabo ClubSupport hebben wij het mooie bedrag van €273 mogen 
ontvangen. 
 
Iedereen die op ons heeft gestemd, heel erg bedankt!! 
---------------------------------------------------------------------------------------------- 

Op de achterzijde van het Dorpshuis waren de dakpannen erg dun en slecht aan het worden 

(Pieter, bedankt voor de melding!). Met een flink aantal handjes van vrijwilligers en bestuursleden 

zijn de oude pannen verwijderd en vervangen door dakplaten. Zo zijn we lekkages voor en kan het 

Dorpshuis weer een tijdje vooruit. 

 

Bericht vanuit de Vrienden van het Dorpshuis: 

In 2023 zijn vanuit de Stichting Vrienden van het Dorpshuis de volgende items aangeschaft/ 
vervangen: 
 
- aanschaf draadloze dasspeld microfoon,  
- vervanging ledverlichting boven de bar en  
- vervanging van de noodverlichting. 
 
Dit is mogelijk gemaakt door de steun van de vele donateurs uit Ansen en omgeving. 
Iedereen die ons hierbij steunt, hartelijk dank.  
Hiermee blijft de Bastogne een veilig en up-to-date dorpshuis voor ons dorp! 
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Kindercircus Ansen, Het circus van de toekomst!  

 
Speciaal voor alle kinderen uit Ansen vanaf ongeveer 4 tot ca. 16 jaar 
komen docenten van circus Okidoki naar 
Ansen voor 2 middagen circuslessen en natuurlijk met als afsluiting de grote circusvoorstelling van 
het circus van de toekomst. 
Samen oefenen met echte circusmaterialen en natuurlijk elkaar leren kennen en heel veel lol maken! 
Van zowel het oefenen als van de voorstelling wordt een film gemaakt door een professional dus een 
mooie blijvende herinnering. 
Bij deze spetterende voorstelling is een nar aanwezig ter vermaak en natuurlijk mag muziek ook niet 
ontbreken en daarvoor komen niemand minder dan mensen van muziekkorps Crescendo! 
Dus hooggeëerd publiek mis het niet en noteer zondagmiddag 21 april 2024 alvast in de agenda. 
En kinderen geef je snel op per mail via voorzitter@dorpshuisbastogne.nl 
 

Heb je nog vragen dat kan via bovenstaande mail of vraag leden van 
de activiteitencommissie: 
Joris v.d. Wardt, Kobie Kijk in de Vegte, Maarten Stultjens, Lisette 
Uitendaal of Betty Nijland 

 
 
 
Weggeefwinkel Noppes voor duurzaamheid en hergebruik. 

 
Veel inwoners van de Wolden hebben inmiddels de weg gevonden naar weggeefwinkel Noppes aan 
de Kloosterstraat 12 in Ruinen. 
 
Waar vind je dat nog? Een winkel waar je gratis boodschappen mag doen? De kleine, maar gezellige, 
winkel biedt een ruim aanbod aan gratis mooie kinder-, heren- en dameskleding. Drie dagdelen per 
week is de winkel open voor mensen die goede, gebruikte kleding willen inleveren, en voor iedereen 
die duurzaamheid en hergebruik hoog in het vaandel heeft staan en lekker wil sneupen tussen de 
pareltjes die in de rekken hangen. Gelukkig hebben we het tegenwoordig over tweedekans kleding, 
want als jou kind eruit gegroeid is kan die trui zeker nog bij een ander kind een ronde mee. 
Zeker ouders met schoolgaande kinderen weten hoe snel hun kinderen uit de spijkerbroeken, truien 
en schoenen groeien. Dan is het fijn dat je even bij 
Noppes kunt kijken of er nog een paar leuke “nieuwe” 
truien hangen. De vrijwilligers bij Noppes sorteren de 
kleding en zijn kritisch op de kwaliteit. Alleen leuk en 
goed spul mag in de rekken hangen. Kleding die niet 
helemaal aan hun eisen voldoet gaat naar andere 
hergebruikgroepen of wordt op een andere manier 
gerecycled. Gaat u de kast nog uitruimen en heeft u 
kleding over? Weggeefwinkel Noppes is er blij mee en 
zorgt dat het een goede bestemming krijgt. En als u dan 
toch de spullen aflevert bij Noppes is het zeker de 
moeite waard om even door de winkel te kijken en iets 
leuks voor u zelf uit te zoeken. Succes gegarandeerd. U 
bent hartelijk welkom. 
Weggeefwinkel Noppes 
Kloosterstraat 12 Ruinen 
Openingstijden  Maandag 14.00 - 16.00 uur 

Woensdag 14.00 – 16.00 uur 
Donderdag 10.00 – 12.00 uur 
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 de school in Ansen     

schaatsen op de ijsbaan 1990- 2000 
 
‘s Winters was het vaak raak. Het had flink gevroren en de schaatsen 
werden tevoorschijn gehaald. In Ansen hadden de kinderen geluk, want wij 
hebben de mooiste ijsbaan in Drenthe. In de beschutting van het bos 
konden ze hun energie goed kwijt. Rondjes schaatsen, ijshockeyen met 
een zelfgemaakte stok, door de binte struinen en lekker wat aanklooien. Als 
het ijs dik genoeg was, waren er altijd schaatswedstrijden. Spelletjes voor 
de jongste kinderen, echte wedstrijdjes 1 tegen 1 met een soort 
afvalsysteem en soms nog een echte Elfstedentocht met rondjes 
schaatsen. Er werd door de oudercommissie gezorgd voor chocolademelk 
en wat lekkers. Dat stond dan bij het tentje op het ijs.  
 
5 februari 1991, mooi winterweer 

Op 5 januari 1993 kon het allemaal nog maar net. Er kwam flink wat water op de baan en iedereen 
werd kletsnat. 
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In 1996 moesten we uitwijken naar de Karstkoel’n. De ijsbaan was in te slechte staat. Prima plekje 
daar. 

 
 
In de winter van ’97- ’98 kon er weer fijn geschaatst worden. In de Meppeler Courant stond dit stukje, 
als onderdeel van een ‘Veurlaand’- pagina. 
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De Afvalkathedraal 
 
Hallo wij zijn Ellen Vegter en Marjolein Janse. We wonen allebei aan de Om de Kamp in Ansen. 
Wij zijn vrijwilligers voor het project de Afvalkathedraal dat onderdeel is van de activiteiten 
in het kader van Gemeente De Wolden culturele gemeente van Drenthe. 
 
Als kloppend hart van het Wiede Wold realiseert 
de Peergroup een locatietheater, samen 
met het Noordelijke Innovatielab Circulaire 
Economie (nice°), een geheel uit gerecyclede en 
afgedankte materialen opgetrokken ‘kathedraal’. 
Het markante bouwwerk in Koekangerveld 
wordt een plek waar in het voorjaar van 2024 de 
voorstelling ATROPOS wordt gespeeld. 
Begeleid door designers en architecten, bouwt 
Nice samen met bewoners en bedrijven. En 
net als in de Middeleeuwen, bouwen we de 
gehele periode aan deze kathedraal. Er wordt 
voortdurend weer afgebroken en bijgebouwd. 
Dit proces laat zien hoe, wat eerst nog afval 
was, steeds weer de grondstof voor iets nieuws 
en moois kan zijn. 
Met het project verbeelden we de praktijk van up-cycling, circulair en bio-based bouwen. We 
onderzoeken hoe op gemeenschapsniveau we de afvalberg kleiner kunnen maken: op naar een 
circulaire economie! 
Bouwmeester 
Een Bouwmeester is een onmisbare link tussen het ontwerp en de realisatie van De Afvalkathedraal. 
We zoeken mensen of groepen die mee willen doen met het bouwen van De Afvalkathedraal of op 
een andere manier betrokken willen zijn. 
Alle hulp is welkom, bijvoorbeeld het leveren van bouwmaterialen en als vrijwilliger helpen in het 
textielatelier, met de catering, het parkeren, de kassa. We zoeken helpende handen voor alle 
voorkomende hand-en-span-diensten. En elke helpende hand levert een voelbare bijdrage aan de 
circulaire toekomst voor de gemeente De Wolden. 
 
Iedereen die op wat voor manier dan ook meewerkt aan De Afvalkathedraal wordt benoemd 
tot Bouwmeester. 
Wil je ook meedoen? Meld je dan aan bij de Afvalkathedraal. We hebben voor het buurthuis De 
Bastogne een vlag gemaakt van afgedankt textiel met daarop het logo van de Afvalkathedraal. 
Op deze manier willen we meer bekendheid te geven aan de activiteiten omtrent dit project. 
 
 

Met nadruk wordt gesteld dat het een 
tijdelijk bouwwerk is, dat tot en met 31 
augustus in het weiland blijft staan. Na de 
voorstellingen van Atropos is het dan in de 
zomermaanden nog te gebruiken voor 
andere activiteiten. De eerste aanvragen 
zijn al binnengekomen, zo liet Dirk 
Bruinsma van de Peergroup weten. De 
vergunning voor de bouw is er nog niet, 
„We hopen dat die in januari verleend 
wordt, daarna hebben we een vrij korte 
bouwperiode, ambitieus. Het doel is om De 
Afvalkathedraal in maart te hebben staan, 
zodat de techniek er ook in kan. En dan 

beginnen de repetities ook”, legde Annelies Lely uit. Eind mei staat de eerste Atropos gepland. Meer 
info: www.wiedewold.nl en www.deafvalkathedraal.nl 

http://www.deafvalkathedraal.nl/
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Wijbinterview 05  
 
We hielden onze jaarlijkse Aanser Wiezer bestuursvergadering op 22 september j.l. bij Netty. 
Lekkere dikke kleffe kruidkoek had ze gemaakt. We moesten die avond ook nog even een 
nieuw redactielid door de ballotage halen (Roelie welkom!). En we moesten een nieuwe, nog 
te interviewen Aanser selecteren. We gingen virtueel Ansen rond en hadden Piet, Klaas of 
Wim kunnen vragen.  
Maar het werd Arend. 
Arend Smit an't Aanserpad. 
Die Arend met die 
Koffiestop. Arend ien de 
Dwingelerbos. Contact 
gelegd en een afspraak 
gemaakt. Zondagmiddag 
19 november om 13.00 uur 
bij Arend in de Koffiestop. 
Met Netty en Gerda waren 
we richting de 
Dwingelerbos getogen. Of 
eigenlijk het Aanserpad. In 
de auto, want het regende 
alsof het niks kostte.  
 
 
En we waren niet de enige gasten. Bij binnenkomst in het fraaie koffiehuisje zat Arend met 3 
personen te babbelen. Een familie Snijder uit Meppel. Gezellige boel. De aanhoudende 
regen zorgde ervoor dat de Snijders lekker aan de stamtafel bleven zitten. Zich van geen 
kwaad bewust. Na wat koetjes en kalfjes werd het wat droger buiten. Arend deed koffie in en 
de Snijders waagden de stap naar buiten. Rust. Netty begon te vragen hoelang de Koffiestop 
er al stond. Arend verteld dat het er zo’n 7 jaar staat. Het was na de periode dat Arend door 
een hepatitis-C besmetting een paar jaar in een soort isolement kwam. Hij dacht ik moet iets 
bedenken zodat ik weer mensen kan zien en spreken. Vervolgens is hij met oud Aanser 
Gerrit Verkerk aan het denken gegaan. Toestemming aan de familie Westra van Holthe 
gevraagd en de gemeente. Een vergunning gekregen en met voornoemde Gerrit aan het 
bouwen geslagen. Niet te veel met tekeningen enzo in de weer. Het plan voor het mooie 
gebouwtje zat in Arend’s hoofd. Het moest wel kleinschalig blijven. Dat hadden de Westra’s 
bedongen. Het staat er nu bij als een soort Hans & Grietje huis. Buiten is een terras voor de 
zelfbediening. En ook nog een buitentoilet dat ook geschikt is als mindervaliden toilet. Arend 
schenkt ondertussen de 2e koffie in. Buiten begint het weer als een malle te stortregenen. De 
Snijders zijn inmiddels zo’n 15 minuten zeiknat lopend onderweg richting zwembad 
Dwingeloo. Ze kunnen zo van de hoge duikplank zonder dat ze het zullen voelen. 
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Arend heeft een waslijst fysieke problemen opgelopen door bloedstollingsproblemen. Hij 
bevindt zich nu in een redelijk stabiele fase. Als je dat al kunt zeggen. Arend heeft Hemofilie 
A. Hij begint z’n relaas vanaf de geboorte in 1959 in Echten. Men constateert de ziekte 
ongeveer een jaar na de geboorte. Dat is dus meer dan 63 jaar geleden. Dan volgt een 
opsomming van behandelingen, reizen, pijn, ziekenhuizen, onzekerheid, medicijnen, nog 
meer pijn en van allerlei soorten medicatie. Tot op de dag van vandaag. Een toertocht door 
de tijd waar je hoofd van duizelt. Hij heeft zichzelf van z’n 11e tot z’n 60e jaar om de dag 
moeten injecteren. De laatste jaren krijgt hij 1 keer per maand een prik in de buik met 
Hemlibra. Arend zegt dat hij een heel nieuw leven heeft gekregen. Wat een verschil. De 
medicatie schijnt peperduur te zijn maar het werkt. We moeten de handjes op elkaar (blijven) 
doen voor de voortschrijdende medische wetenschap.  
 
…. Hemofilie is een stollingsstoornis. De bloedstolling is 
een complex proces waarbij opeenvolgende reacties van 
een groot aantal stollingsfactoren plaatsvinden. Als één 
factor ontbreekt stopt de reeks van reacties en ontstaat 
geen stolling. Bij hemofilie A is te weinig factor 8 
aanwezig, bij hemofilie B is dat factor 9. Daardoor kunnen 
spontaan inwendige bloedingen ontstaan in 
scharniergewrichten of spieren of na een trauma….”  
 
Dit is een citaat uit het boek “WAT WIJ NOG NIET 
WISTEN”. Het boek verteld over 40 jaar hemofilie – hiv – 
aids – hepatitis-C. In het boek staat een hoofdstuk waar 
Arend is geïnterviewd door Cees Smit. Het boek ligt op de 
stamtafel in de Koffiestop. Zeer interessant. 
Arend vertelt dat de genoemde gewrichtsbloedingen bij 
hem mede de oorzaak zijn van 2 kunst-ellebogen, 
vastgezette enkels en een nieuwe knie. Van de 6 jaar lagere school heeft hij er 3 jaar 
werkelijk op school gezeten. En in de tijd was het telkens naar het ziekenhuis, 
bloedtransfusies, reizen, dokters en noem maar op. De moeder is drager en je hebt 50% 
kans dat ze het doorgeeft. Arend verteld over zijn fysieke toestand in de jaren zestig en 
zeventig. Hoe moeilijk het allemaal was met de gebrekkige medicatie, de proeven die ze 
mogelijk altijd met je deden. Het risico dat je met veel meer andere enge ziektes werd 
besmet. De beperkingen die er waren omdat de medicatie werkelijk anders was (lees; 
minder) dan nu. Arend verteld dat hij jongeren kent die nu feitelijk alles kunnen doen en ook 
hemofilie patiënt zijn.  
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Maar dat was vroeger wel anders. Professor van Crefeld van het Binnengasthuis in 
Amsterdam heeft ervoor gezorgd dat Arend’s ouders een toelage kregen van het 
ziekenfonds om de 2 of 3 keer per week bij hun zoon op bezoek te kunnen vanuit Pesse. In 
zo’n vierkante Opel Kadett. Dat waren destijds bijna wereldreizen. In de Hemofilie Kliniek in 
Bussum en bij Berg en Bosch in Bilthoven heeft hij op zaal gewoond met andere 
medepatiënten. Arend spreekt positief over die tijd. Er komen een boel goede herinneringen 
boven. Ondanks dat hij ziek was en de behandelingen zwaar en onzeker waren. 
Het verhaal van de locatie Stroovledder is weer een ander verhaal. Ooit was de boerderij 
bezit van de familie Westra van Holthe. Het waren 3 aparte percelen. Arend z’n vader had 
via via iets gehoord over ‘te koop’ en had eigenlijk op goed geluk met de Westra’s gebeld. 
Toevallig net op tijd. Op het moment dat Arend’s vader de Westra’s aan de lijn had reed de 
makelaar net de straat uit. In 1988 hebben, Arend en Janette het samen met z’n ouders 
gekocht. Arend’s vrouw Janette Kroezen komt nu ook het koffiehuisje binnen. Mogelijk 
nieuwsgierig maar zeker belangstellend. We vragen uiteraard hoe, wanneer en waar. Het 
was in Hoogeveen in d’ Olde Heerd dat ze elkaar in 1979 tegenkwamen. Negen jaar na die 
ontmoeting gingen ze vanuit Pesse, naar het grote huis op Stroovledder. Dochter Maaike 
werd geboren in 2001. Zij heeft nog in Ansen op de lagere school gezeten. In de allerlaatste 
klas. Toen Maaike werd geboren is Arend gestopt met werken. Arends ouders zijn op een 
gegeven moment naar Ruinen gegaan. Ze hebben hun intrek genomen in 1 van de 3 
vogelappartementen bij het Nije Punt. Arend verteld tussendoor nog even dat z’n vader 
medebedenker is van Patrijs, Korhoen en Fazant. Jan Smit is in 2020 in Ruinen overleden en 
z’n moeder woont nu bij Saniek in Ansen.  
 
Ondertussen deelt Gerda mee dat het bij de nieuwbakken ouders Koen (Joosten) en Loes 
wel heel spannend gaat worden. Op 1 december uitgeteld. Maar dat weet je nooit met 
baby’s. Dat kan eerder en dat kan later. Het kindje zou maar op 25 november tijdens de 
toneeluitvoering van de Boemerang geboren zijn worden…. Dan staat opa Henk Joosten 
daar in de pauze met z’n praatjes en z’n verloting: “Een dinerbon op lotnummer 344 wit (of 
lila), maar Jan Steenbergen gaat nu alleen verder, want Netty in ik mut as de bliksem noar 
Grönn! ”. 
 
Arend heeft het erg naar z’n zin met de Koffiestop. Janette werkt overdag in het onderwijs en 
Maaike studeert digitale techniek en media in Amersfoort en woont in Amsterdam. Hij zegt 
dat er een boel mensen langskomen. Ook zijn er rustige tijden. Maar over het algemeen 
komen er mensen. Dat was ook net de bedoeling. Hij verteld over een hepatitis-C besmetting 
zo’n vijf  jaar voordat de Koffiestop ontstond. Dat het sociaal gezien wel heel armoedig was. 
Hij wilde weer mensen zien.Hij heeft in z’n werkzame leven van alles gedaan. Ondanks alle 
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toestanden met z’n lichaam. Negentien jaar op het Griendtsveen in Hoogeveen gewerkt. Hij 
heeft in de 80-er jaren de opkomst van de computers en de ICT meegemaakt. Hij heeft zich 
met websites beziggehouden. In 
gevangeniswinkels gewerkt. Maar de pijn aan de 
knieën en ellebogen werd op een geven moment 
zo erg dat hij werd afgekeurd.     
 
Pokeren doet hij ongeveer vanaf ca. 1996. Via 
een buurjongen werd hij geïntroduceerd in het 
edele spel. Via z’n ICT-belangstelling 
meegewerkt aan diverse pokersites. Vijf keer in 
Las Vegas geweest. Arend laat nog een boek 
zien waar een andere pokerspeler en schrijver 
nog wat moois en persoonlijks voor hem in heeft 
geschreven. 
 
 
Netty en Gerda hebben nog wat andere verplichtingen en verlaten rond 14.30 de Koffiestop. 
Ik babbel nog wat met Arend. Ik realiseer me dat ik tegenover iemand zit met een ongelooflijk 
levensverhaal. Dat hij hier zit is eigenlijk een wonder. En dat de laatste jaren, in vergelijking 
met de eerste 60 jaar van zijn bestaan, eigenlijk best voorspoedig zijn verlopen. 
 

Arend laat me de geslaagde verbouwing van hun voorhuis nog zien en dan nemen we 
afscheid. Ik denk dat we hem nog wel es weer tegenkomen bij één of ander (poker)feest. Of 
als gastheer in z’n Kleine Koffiestop in de Dwingelerbos. 
We prijzen ons gelukkig met onze gezonde kinderen. 
 
Neute van Arend: wie mit disse Aanser wiezer tussen 1 december en 28 februari 2024 
ankomp, hef de koffie veur half geld. Dan heb ik proat en ie hebt goeie koffie en ook proat! 
Ja, ik praat ook ABN! 
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Ter ere van het 15 jarig 

bestaan van Bastogne 

trakteerden we op 7 

oktober op een 

ROOFVOGELSHOW 

VAN DE VALKENHOF. 

  

 

Dit was een ‘schot in de roos’, er was veel belangstelling 

waaronder ook veel kinderen. Het publiek werd op een 

leuke manier bij de show betrokken en iedereen genoot. 

Ook na afloop werd er nog gezellig een poosje nagepraat. 

Een superleuke middag! 
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Op BURENDAG (zondag 24 september) 

kwamen er ongeveer 40 personen wandelen. 

Lisette Uitendaal had 3 mooie routes uitgezet; 

4, 8 en 11 kilometer. De 11 kilometer was 

blijkbaar ‘te hoog gegrepen’, want iedereen 

koos voor de 4 of 8 kilometer.   

Bij terugkomst viel het broodje 

kroket goed in de smaak. 

Een middag met enthousiaste 

wandelaars en prachtig weer, 

kortom:  

een geslaagde burenwandeldag! 
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Lonneke is haar hoed kwijt, mocht 
je deze ergens tegenkomen graag 

contact opnemen met redactie 
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BERICHTEN VAN DORPSBELANGEN 
 
Brunch Anserfeest  
De brunch op de zondag van het Anserfeest was dit jaar weer een succes, 150 deelnemers hebben 
een hapje met elkaar gegeten. Dit jaar heeft Dorpsbelangen de kosten gedragen voor deze bijna 
traditie. Voor 2024 zullen we in overleg met het bestuur van de Bastogne en VVVo bekijken of we het 
volgend jaar weer kunnen (laten) financieren.  
 
Verkeerscommissie 
Na een oproep in de Aanser Wiezer verleden jaar zijn er een drietal vrijwilligers uit het dorp die zich 
hebben aangemeld. Zij hebben in samenwerking met de gemeente en de naaste omwonenden een 
tweetal projecten gerealiseerd. Zo is er een versmalling gerealiseerd bij het inrijden van het dorp bij 
Om de Kamp. Het is duidelijker geworden dat je een 30 km-zone inrijdt en de toegang is vergelijkbaar 
(eenduidiger) met de toegang tot het dorp vanuit Ruinen en Dwingeloo. Bij het groot onderhoud van 
de Dwingelerweg  zijn er suggestiestroken aangebracht vanaf de Kerkdijk tot aan de Oude 
Dwingelerdijk. Daar is ook de kruising vereenvoudigd en overzichtelijker gemaakt.    
 
Aanser Ommetjes 
Verleden jaar hebben wij als bestuur besloten de Aanser Ommetjes 
aan te passen aan het nieuwe wandelknooppuntnetwerk. De 
paaltjes van de oude routes zijn verwijderd en we hebben in 
overleg met het ‘Recreatieschap Drenthe’ een drietal routes 
gemaakt. Een blauwe route van 3,7 km, dit is de oude blauwe route 
met een extra lusje, een rode route van 5,3 km, dit is de oude rode 
route en een stevige groene wandelroute van 8,9 km naar 
Rheebruggen. We hebben hiervoor bewegwijzering gekocht bij het 
Recreatieschap en zullen dit in de komende maanden gaan 
plaatsen op de paaltjes van het netwerk. In het voorjaar zal het 
Recreatieschap een wandelroutebord plaatsen bij de picknickbank, 
tegenover Tante Ans, met een plattegrond van het 
wandelknooppuntnetwerk van Ansen e.o. Hierop worden ook de 
drie ommetjes weergegeven, zo ook op het nog te plaatsen nieuwe 
bord op de Brink.  
 
Oud papier 
Dit jaar zamelen we als vrijwilligers geen oud papier meer in. De vergoeding hiervoor wordt in 2023 
(100%), 2024 (50%) en 2025 (25%) afgebouwd naar nul. De gemeenteraad heeft het college van 
B&W gevraagd te onderzoeken of vervangend vrijwilligerswerk gesubsidieerd kan worden om deze 
inkomsten voor de vrijwilligers te vervangen/compenseren. Wij hebben hiervoor dit jaar een tweetal 
sessies bijgewoond van de gemeente om dit plan verder uit te werken. De verwachting is dat in het 
eerste/tweede kwartaal van volgend jaar een voorstel wordt behandeld in de gemeenteraad. Zodra 
wij meer concreet inzicht hebben hoe het plan eruit ziet, zullen wij de 10 groepen die oud papier 
inzamelden benaderen om te vragen of zijn hieraan willen meewerken om weer inkomsten te 
verkrijgen.   
BELANGRIJK: Als er vrijwilligers zijn die niet tot de genoemde 10 groepen behoorden en wel 
gesubsidieerd vrijwilligerswerk willen doen, meld je bij ons, je kan nu meedoen.  
 
We zijn nog met meer zaken bezig geweest, speeltuin Meulenkaamp,  woningbouw Ansen, deelauto 
in Ansen, etc. Hierover een status update tijdens onze jaarvergadering in maart 2024! 
 
Het bestuur van Dorpsbelangen 
  bestuurdorpsbelangen@ansen.eu 
   06-421 160 30 (Gerika Lubbinge) 

mailto:bestuurdorpsbelangen@ansen.eu
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“Negoziekêerls.”[ de klemtoon op go] en “Zo kump Jan Splinter deur de winter.” 
 
 
Een paar maol ’s jaors kwamen ze langs de deure:  nego;ziekêerls( marskramers). 
 
Uut Stapperst (Staphorst) kwaamp een klein, kroem, sjofel, old mannegie bij de huzen langs mit een 
koffer achterop een olde fietse, waorien zien nego;zie ( negotie=handelswaar) zaat. Hij verkoch 
gaorns, naolden, breipennen, vingerhoe;den, stop-eier (hulpmiddel om grote gaten in kousen of 
sokken te kunnen stoppen = dichtmaken ;ook wel in de vorm van 
een paddestoel), knopen, elemastiek (elastiek) e.d.. Azze arg’ns 
under de middag kwaamp ( een uur of 12), dan kunne overal wel 
mit-eten. Hij verkoch altied wel wat, want ie stuurden zo’n 
mannegie toch nie;t vut zunder wat van hum of te nemen. Zuks 
deu’j nie;t. Nee; ,det heurde nie;t. 
Oo’k kwaamp  er een keerl uut Gellemuden ( Genemuiden). Op 
een ofgeladen bromfietse; en hiele kuunst umme d’r mit te varen. 
Hij verkoch o.a. schrobbers, harde- en zachte bözzels ( borstels), 
ru;ge kokosmatten, heidebözzels umme de pullen (melkbussen) 
van binnen schone te maken e.d.. Hij stalde zien nego;zie ’s aoms 
op een boerderije en gunk dan mit een lege brommer weer op huus an en  kwaamp de volgende 
morg’n al vròg  terugge umme wieder te venten. 
En …. “Kiepesmit” (Jan Smit: veurtied deur hij ien kiepen, vandaor die bijname) uut Oostende 
(Oosteinde-Ruinerwold). Hij verkoch kleding: hemden, hemdsrokken(een soort lange borstrokken van 

katoen), boezeroenen(shirts), kielen(blauwe 
werkjasjes), schöteldoe;ken(vaatdoeken), 
buusdoe;ken (zakdoeken) e.d.. Azze wat 
verkocht haar, vreugen ze hum vake :”Jan, zit 
er oo;k pap ien die boezeroen?” Jan stötte 
wat an (stotterde wat) en zee; dan mit een 
staolen gezichte:”Nee;, eh, d’r eh, d’r eh, d’r 
eh zit gie;n pap ien.”(in kledingstukken werd 
vaak aardappelmeel gedaan, om ze wat beter 
in vorm te houden. Dat ging er met het 
wassen uit en dan kon het kledingstuk er 
nogal verfomfaaid uitzien. In de Anser 
volksmond werd dat “pap” genoemd). 
Mie;stens zaat ien de spullegies van Jan 
Kiepesmit juust helderweg wat pap en leug 
hij er lustig op lös. Och ja, iederiene kende de 
Kiepe wel en glumlachte wat en datte 
valsspeulde bij ’t kaorten…… het wörd vake 
mit een grappie of’edaone. Het wörd mit de 
maantel der liefde bedekt. Ze waren over ‘t 
algemien nie;t zo rap oppefokt as vandage an 

de dag. Enkeld ja (soms)…..deur de draank. 

 
Ien de wientermaonden wörden er ien divazze café’s kruusjaswedstrieden e’hölden. Het waar d’r 
gezellig en ie kunnen nog leuke priezen winnen ook. Veul boeren gungen er hen. “Kiepe” waar oo;k 
vake van de partij. De boeren haren ien de wientertied nie;t veule umhakken. Nog gie;n televisie en ‘t 
kruusjassen waar daorumme veur ‘t manvolk een welkome ofleiding [de vrouwlû waren thuus vake 
an’t breien]. Het gunk er daor ien ‘t café gezellig an toe. Er wörd onwies e’rookt (sigaretten, dikke 
sigaren). Stief van de rook. Menig jonkie mit suker ( borreltie, jonge jenever + suiker) of koejak gunk ‘t 
lief (lijf) ien.Verscheiden ( vaak) gunk mienigie;ne mit een flinke snee ien ’t oor (een borreltje teveel ) 
op huus an ( en dan maor hopen,da’j er dan de volgende keer weer hen möggen van ’t parlement = 
moeders de vrouw). 
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As de kraante kwaamp ( het “olde wief”= de Möppelder kraante, 3x ien de weke) wörd vake as 
eersten de pagina mit de dooienberichten ( overlijdensberichten) deur-e’spit. 
Zo kun ’t gebeuren dat de vrouwe die berichten deursnuffelde en zee;:”Och heremientied. Kiepesmit 
is uut de tied (dood)”. “Daorumme dus  waar’e lest s’aomds nie;t op kaorten,” zee; heur keerl: ”Det 
stiet er ook bij”, zee; zij “ ’t Zawè.Laot ie;ns zie;n dan,” zee;r’e wat wantrouwig.  Zij drukte hum de 
kraante under de snufferd. En ja heur, ’t parlement haar, zoas zo vake, weer ie;ns geliek. Bôoman de 
overliedensadverte;ntie stund:  
 

INPLAATS VAN KAARTEN 
                                       . 
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Ria van Dijk 

Zelfstandig JEMAKO 

distributiepartner 

Voor de blanken 1f 

7963 RP Ruinen 

06-40722049 

ria-van-dijk@jemako-mail.com 

www.jemako-shop.com/ria-van-dijk 
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Wij zijn Wim en Miranda Kemp, beiden 49 jaar en wonen sinds 
november 2022 in het “nieuwe huis” aan de Kerkdijk. Wij zijn 
geboren en getogen in de Haarlemmermeer, letterlijk onder de 
rook van Schiphol. In 1997 zijn we getrouwd en in 1998 zijn we 
verhuisd naar Almere en hebben daar altijd met veel plezier 
gewoond. Onze 2 kinderen zijn daar geboren, maar toen zij het 
huis uit waren hadden we ook behoefte aan een nieuwe 
woonomgeving. Door de Corona-pandemie kwam de algemene 
acceptatie van het thuiswerken om de hoek kijken en wij 
hebben daarom de “stoute schoenen” aangedaan om te 
zoeken naar een plek welke niet in de polder lag. We hebben 
op verschillende plekken in het noorden gezocht, maar werden 
verliefd op dit plekje in Ansen. 
 
Onze dochter heet Nadia, 24 jaar en woont samen met haar 
vriend Daan en binnenkort gaan ze een ander huis in 
Emmeloord betrekken. David (22 jaar) heeft een chronische 
ziekte en heeft wat meer begeleiding en zorg nodig. Hij woont 
nog in Almere, in een beschermd wonen instelling. 
 
Wim werkt als adjuct-directeur IT bij het Leger des Heils, 2 dagen vanuit huis en 2 dagen op kantoor 
in Almere. Miranda heeft sinds 2010 haar eigen bedrijf als schrijftolk. Dit houdt in dat ze live-
ondertiteling maakt voor mensen die doof of slechthorend zijn, maar de gebarentaal niet machtig zijn. 
Ze typt alles wat er gezegd wordt op spreeksnelheid zodat de doof/slechthorende persoon dit mee 
kan lezen. Zij werkt op heel wisselende tijden, vanuit huis of op locatie. Je zou ons kunnen 
kenmerken als gezonde workaholics maar genieten ook van de omgeving, ons huis en van het leven 

als geheel. 
 
Onze hobby’s zijn voornamelijk sporten, gezellige avondjes 
met vrienden en naar de sauna gaan. De tuin begint ook 
steeds meer een hobby te worden, dit moet ook wel met (in 
onze ogen) zo’n grote tuin. We moeten nog veel leren, maar 
zijn al erg blij met hoe het er op dit moment uit ziet en onze 
kleine maaivriend is een grote hulp ;-). Verder zijn we actief 
lid van de kerk Mozaiek0521 (elke zondag in de Schalle in 
Nijeveen) waar Wim het techniekteam leidt voor de audio, 
licht en visueel. Miranda neemt daar deel in het 
welkomstteam. Voorheen kwamen we ook al in een 
zustergemeente Mozaiek033 in Nijkerk. 
 
Hoe is ons eerste jaar nu bevallen? Het eerste contact met 
de buren was snel gelegd en is erg warm en fijn. Een praatje 
maken aan de straat gebeurt regelmatig maar ook een kop 
koffie aan de keukentafel is al met meerdere mensen 
geweest en voelt goed. We hebben niet de illusie dat we al 
volledig geintegreerd zouden zijn maar proberen deel te 
nemen waar we kunnen. 
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Koninklijke onderscheiding voor Greta Luning op woensdag 13 september 2023 

 
Het lijkt een gewone dag voor Greta Luning. ’s Middags 
heeft zij een vergadering in Meppel’s Inn. Greta heeft al zo 
veel vergaderd in haar leven. Zij vertelt: “Wel vreemd dat 
er zoveel familie, vrienden en bekenden zijn”. En als dan 
ook nog burgemeester Richard Korteland van Meppel 
binnenstapt met zijn ambtsketen om, dringt het langzaam 
tot Greta door.  Alle mensen zijn voor haar gekomen. 
Iedereen weet ervan, alleen Greta niet. Greta wordt deze 
middag benoemd tot Ridder in de Orde van Oranje-
Nassau.  
Greta is sinds 1998 bestuurslid van de Stichting 
‘Nabestaanden Na Zelfdoding Drenthe’. Hiervoor heeft ze 
heel veel werk verricht. Verder zat Greta van 2000 tot 
2003 in het bestuur van Vrouwen van Nu Ansen en was 
ze van 2015 tot 2021 voorzitter van deze vereniging. 
Daarnaast had ze nog veel andere bestuursfuncties in 
veel verenigingen. Ze is inmiddels verhuisd naar Meppel, maar nog steeds lid van Vrouwen 
van Nu - Ansen.  
Wij feliciteren haar van harte met deze prachtige onderscheiding.  
 
 
December-activiteiten:  
  

  
 
 

 
 
 
 
 
  

13 december 

 
19.30 uur in de Bastogne:  

 
Kerstviering 

Gezellig, lekker en sfeervol 

6 december 

 
9.30 uur in de Bastogne  

 
Een verrassend speelse  

Sinterklaas-uitpakochtend 
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2024  Ons programma vanaf januari tot/met april. De lezingen zijn op woensdagavond. 
Aanvang 19.30 uur in de Bastogne.  
17 januari: Jaarvergadering; aansluitend vertelt Alice de Jong over handmassage en 
handtherapie. 
14 februari: Lezing van Ursula Muller over het Pieterpad. Ook toegankelijk voor partners en 
niet-leden. Opgeven hoeft niet.  
20 maart: Lezing van Inge Nieuwenhuizen, burgemeester van De Wolden.  
2 t/m 6 april: collecte ‘1 voor 8’. 
17 april: bezoek aan de molen ‘de Zaandplatte’. Rondleiding en informatie. Vertrek per fiets 
vanaf de Bastogne om 13.30 uur. De  rondleiding begint om 14.00 uur. Dit is de laatste 
ledenactiviteit van het seizoen 2023-2024.  
Na de zomervakantie heeft Vrouwen van Nu-Ansen weer een nieuw programma voor de 
leden samengesteld, met inbreng van de leden zelf. 
 
Een korte terugblik op het afgelopen najaar. Er zijn 4 activiteiten geweest 
11 September: Bezoek aan Sanniek in de voormalige school van Ansen  
Marieke Jonkers vertelde over haar werk. Ze is vanaf het begin werkzaam in Ansen;  nu al 
10 jaar. Ze was eerst verpleegkundige, inmiddels locatiemanager. Het waren de dames Meta 
Kroon en Jacqueline Smit die de oude basisschool verbouwden tot een kleinschalig 
woonzorgcentrum. Bij grote zorginstellingen zijn er te veel lagen, wat personeel betreft. 
Inmiddels heeft Meta een zorgcentrum in Kerkenveld en Fort en Jacqueline in Ansen en 
Havelte.  
Steeds meer mensen lijden aan dementie. Sanniek is geen gesloten afdeling. De bewoners 
worden ingeschakeld bij het koken, wassen en andere werkzaamheden. Ze mogen in de 
gezamenlijke huiskamer eten maar ook op de eigen kamer. Er wordt ’s middags warm 
gegeten. Er wordt 3 dagen in de week dagbesteding aangeboden. Dit is niet alleen voor de 
eigen bewoners, maar ook voor mensen van buiten.  
Er is een wachtlijst voor het wooncentrum. Het is belangrijk dat je in de groep past. Ook 
wordt er gekeken of je urgent bent. In Ansen zijn 15 appartementen. De bewoners mogen 
een huisdier meenemen mits ze er zelf voor kunnen zorgen. Er is nog behoefte aan 
vrijwilligers. 
OPSPORING VERZOCHT: Het unieke ‘rollatorbord’ aan de straat is verdwenen. Welke 
(oud)inwoner van Ansen kan een replica maken? 
20 September: Lezing over orthopedisch schoeisel door Erik Schutrups uit Exloo. Een 
interessante lezing met veel voorbeelden en ook enkele voetoefeningen voor ’s avonds. 
18 oktober: Lezing over Engelse tuinen met veel sierplanten en bloeiende bomen, gezien 
door een 3D-bril. Het leek alsof we 
even echt in Zuid-Engeland 
waren. 
22 november: Lezing over de 
Amish-cultuur in Noord-Amerika 

 

 

Laura Strating liet allerlei 

zelfgemaakte materialen zien 

van de traditionele Amish- 

leefgemeenschap. De quilts 

waren indrukwekkend mooi. 

Er was veel belangstelling 

voor deze interessante avond. 
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30 vragen  
voor & door Aansers 
 
 
 
 
 

Naam    : Marja Mendel 

Hier woon ik  : Meulekaamp 3 

Ik woon/leef samen met     : Frans en de hondjes Cailìn en Lorcán 

Ik word chagrijnig van  : Als apparaten niet doen wat ze zouden moeten doen 

Ik ben verslaafd aan : Vapen en drop 

Hier word ik vrolijk van                   : Muziek 

Ik heb als onhebbelijke gewoonte : Fluiten(niet altijd zuiver) 

Dit zal ik nooooit weggooien  : Fotoboeken 

Dit is de allerlekkerste traktatie  : Oranjekoek 

Als de wekker gaat denk ik  : Ach nee, nu al? 

Mijn levensmotto is : Als het niet kan zoals het moet dan moet het maar               
zzoals het kan 

Dit is de beste uitvinding ooit : Telefoon 

Dit zit er in mijn portemonnee  : Heel veel bonnetjes en een paar pasjes 

Noem 1 ding van je bucketlist? : Heb ik niet 

Dit wilde ik als kind later worden : Kraamverzorgster 

Dit was mijn eerste (bij) baantje : Verkoopster in de Hema 

Dit heb ik het laatste ge-Googled : Buienradar      

Met deze BN-er wil ik wel een dag ruilen: Francis van Broekhuizen, wat een leuk mens! 

Hiervoor kun je mij wakker maken : Voor helemaal niets 

Dit doe ik het liefst in het weekend : Met de camper erop uit   

Een goed voornemen voor 2024 : Vaker met de camper erop uit 

Hier geef ik het meeste geld aan uit: Benzine 

Deze muziek vind ik het allermooist: Muziek uit de jaren 80 

Dit vind ik het leukste aan mijn werk: Het omgaan met veel verschillende mensen 

Sinds deze leeftijd ben ik volwassen: 18 jaar 

Wat is je dierbaarste bezit? : Mijn man, kinderen en kleinkinderen 

Deze dag wil ik nog wel een keer overdoen : Geen één, ik kijk uit naar nieuwe mooie 
dagen    

Hierop ben ik eigenlijk best jaloers: Op mensen die zich goed kunnen verwoorden 

Dit tv-programma moet meteen van de buis af: Van Roosmalen en Groenteman 

De mooiste plek waar ik ooit ben geweest : Grindelwald in Zwitserland 
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Jeu de boules banen Bastogne verbeterd 
 
De kwaliteit van onze banen was zo langzamerhand achteruit gegaan. Daarom heeft de groep jeu de 
boulers besloten om alles op te knappen. De banen werden geegaliseerd en er werd een nieuwe 
splitlaag aangebracht. Er was zelfs voldoende split om de derde baan (de reservebaan) ook mee te 
nemen. Na de winterstop kunnen we dus weer prima jeu de boules spelen. Mochten er groepen zijn 
die de banen willen gebruiken (fantastisch toch voor een groepsactiviteit ), dan is dit meestal 
mogelijk. Wel graag even contact met Arend Mekkes (0633895113) 
Deze aanpassing werd mede mogelijk gemaakt door een eenmalige subsidie van €300 van de 
Stichting Ruinen 1865. Daarvoor geweldig bedankt! 
 
De jeu de boules- groep Ansen 

 
 

 
Snertwandelingen in het Dwingelderveld 
 
Na een lange najaarswandeling 
over het Dwingelderveld 
genieten van een heerlijke kop 
erwtensoep. Dat doen de 
deelnemers op 2, 16, 23 en 30 
december in het 
Dwingelderveld tijdens de 
georganiseerde 
snertwandeling. Deze 
drieënhalf uur durende tocht 
begint bij bezoekerscentrum 
Dwingelderveld aan de 
Benderse 22 in Ruinen. Tijdens 
de wandeling vertelt de gids 
van Natuurmonumenten over 
het grote stille natte 
heidegebied met haar 
bijzondere flora en fauna. De 
wandeling begint om 10.30 uur 
en vooraf aanmelden is nodig. Dat kan op www.natuurmonumenten.nl/bezoekerscentrum-
dwingelderveld. Er zijn maar een beperkt aantal plaatsen vrij. Onderweg wordt er gestopt bij 
Theehuis Anserdennen waar een heerlijke kop snert voor de deelnemers klaar staat.  

http://www.natuurmonumenten.nl/bezoekerscentrum-dwingelderveld
http://www.natuurmonumenten.nl/bezoekerscentrum-dwingelderveld
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Nieuws van de VVVo 
 
 
Jaarvergadering – 27 oktober  
 
Voorzitter Gert-Jan van den Bosch opende ook dit jaar weer de 
jaarvergadering en verwelkomde alle aanwezigen in de Bastogne. Bij 
het ontvangst werd er genoten van de koffie, thee en aangeboden versnaperingen, waarna de 
vergadering van start gaat. Secretaris Rick-Jan Withaar leest het jaarverslag voor. Daarna gaf 
Veronique Broos een toelichting op het financieel verslag. De kascommissie, bestaande uit Henk 
Joosten en Janet ten Heuvel, heeft de kas gecontroleerd en keurt deze goed. Na een jaar 
afwezigheid zijn de tuinen in 2023 weer gekeurd door Heleen Oskam en Jennie Withaar. Gert-Jan 
deelt de uitslag mee, waarbij vier tuinen op een gedeelde eerste plaats eindigen. 

  
Aftredende bestuursleden Arne Kijk in de Vegte, Koen Joosten en Marian Gritter worden hartelijk  
bedankt voor hun inzet. Jan Middelbrink en Martine Bühler worden voorgesteld als nieuwe 
bestuursleden en krijgen unaniem goedkeuring. Na het officiële gedeelte hebben we de 
jaarvergadering afgesloten met een quiz, waarbij de eerste consumpties worden aangeboden door de 
VVVo. Het bleef nog lang onrustig in de Bastogne. 
 
 
IJsbaanmaaien – 28 oktober  
 
Op zaterdag 28 oktober 2023 (Jaja, 
de dag ná de jaarvergadering) 
verzamelden de VVVO leden en 
andere strijders uit Ansen zich 
wederom voor een bijzondere 
traditie: het ijsbaanmaaien. Uitgerust 
met waterpakken en zenden 
begaven ze zich op het ijsbaan, met 
als doel de perfecte basis te creëren 
voor de aankomende 
schaatsperiode. 
Na de inspannende activiteit was het 
tijd voor een welverdiende pauze en 
gezellig samenzijn. Nienke 
verzorgde een lekkere lunch, hapjes 
en de nodige alcoholische 
versnaperingen. Een mooie ochtend 
en de ijsbaan is er weer klaar voor, 
laat het koude weer maar komen.   
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Straampeltocht – 4 november  
 
Op een natte november avond in Ansen vond de tweede editie van de Straampeltocht plaats, waarbij 
maar liefst 20 teams deelnamen aan deze gezellige en uitdagende activiteit. Ondanks de barre 
weersomstandigheden waren alle teams op tijd aanwezig om de strijd met elkaar aan te gaan. 
Gewapend met plattegronden en in donkere kleding gingen de 20 teams op pad, vastberaden om zo 
min mogelijk gepakt te worden.  

  
Na een spannende en avontuurlijke tocht keerden alle teams gelukkig weer veilig terug naar het 
startpunt, waar de feestelijke sfeer zich voortzette. De winnaars van deze editie waren: Rik Luning, 
Tom Bouwens, Mike Schoonen en Joas Groen. De avond werd afgesloten met een gezellig 
samenzijn, waar verhalen werden gedeeld en gelachen werd om de belevenissen tijdens de tocht. 
De VVVO bedankt alle deelnemers voor hun enthousiasme en doorzettingsvermogen! 
 
 
 
Uitnodiging Winterspektakel – zaterdag 30 december ’23 
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Expositie in de Bastogne 
 
Ik ben Marjolein Janse. Ik woon in Ansen waar ik 
mijn bedrijf Studio The Barn heb. 
Na vele jaren in het basisonderwijs werkzaam te zijn 
geweest leek het me tijd voor iets anders, iets waar 
ook mijn hart ligt n.l. Textiele werkvormen. Ik heb de 
Dutch Felt Academy in Baard gevolgd en zo is ook 
mijn liefde voor vilten ontstaan. 
Een paar jaar geleden ben ik in mijn Barn begonnen 
met creatieve workshops voor kinderen en 
volwassenen op het gebied van vilten, haken, naaien 
en linosnede. Ook verkoop ik daar mijn viltproducten 
en tassen van hergebruikt textiel. 
Vanaf 7 december a.s. heb ik een kleine expositie 
gemaakt van viltwerken en tassen. 
Een paar viltwerken hebben als titel “Delfts blauw” dit 
was een eindopdracht van de opleiding die ik heb 
gevolgd. 
Ook hangt er een werk dat de titel draagt; Mr. Kaor. 
Ook een opdracht van de opleiding 
*Een Japanse man genaamd Mr. Kaor heeft 
jarenlang dezelfde brief naar een hotel in Nederland 
gestuurd.  
- Hotel Spaander kreeg de afgelopen veertig jaar 
consequent een brief van de mysterieuze Japanner. 
Met dit interessante gegeven kregen we de opdracht om hier een viltwerk over te maken. Bij 
het werk vertel ik iets meer over deze meneer en wat ik in het viltwerk heb verwerkt. 
Ik werk ook met ruwe vachten van schapen uit Ansen en Ruinen. Schoonebeekers van de                 
fam. Hofman en Drentse heideschapen en Romney’s van de fam. Koeling. Deze vachten 
verwerk ik ook in wandkleden of ik vilt ze “in de vacht”. 
Ik vind het leuk om de veelzijdigheid van wol te laten zien in en met mijn werk. 
En waar kan dat beter dan in Drenthe. 
Op mijn website kun je nog meer bekijken van mijn werk en workshops! 
www.studiothebarn.nl  
 
 
 
 

Vooraankondiging: 
 
Op donderdagavond  14 maart 2024 is er een Dwingelderveld-lezing bij dorpshuis Bastogne 
door Theo Spek over landschapsvisie ZW-Drenthe. 
  
Informatie over o.a. aanmelding voor deze avond volgt later in 2024 op website van 
Natuurmonumenten.nl of informeer bij bezoekerscentrum Dwingelderveld. 
 

 

http://www.studiothebarn.nl/
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Boemerang uitvoering 

 

Elk jaar in het laatste weekend van november staat dorpshuis de Bastogne in het teken van 
toneelvereniging de Boemerang. Het was voor iedereen weer genieten, de vrijdag was al 
mooi bezet, maar op zaterdag was de toneelzaal helemaal afgeladen. Onze favoriete 
schrijver, Henk Roede was dit jaar ook weer van de partij. Evenals verschillende 
toneelverenigingen uit de regio. Het stuk de Zorgbot 2.0 onder regie van Jeannet Joosten en 
souffleur Gea Tissingh, was hilarisch en precies wat je in Ansen kunt verwachten. In het 
appartementencomplex van Saniek wordt bij een bewoners echtpaar (Roelof Dijkman en 
Inge Wiekema) de Zorgbot Rosa (Janet Wormgoor)geïnstalleerd. Hun dochter (Marian 
Gritter) de buren( Jan Vriend en Roelie Boverhof) thuiszorg( Gerda Tissingh) met stagiaire 
(Hanke Nijland) directrice(Alie Broekman) huisarts (Bas ten Heuvel)en een nerd (Jan 
Middelbrink) vinden daar van alles van. Ze zorgden dan ook voor een dolle boel. De avond 
werd extra verrassend en muzikaal omlijst, door ons gelegenheid trio Roy Moes(gitaar), 
Gerika Lubbinge(zang)en Hans Kijk in de Vegte(gitaar) Natuurlijk was er weer de verloting, 
van heel veel mooie prijzen. Altijd verzorgd door Henk Joosten en Jan Steenbergen. Van Jan 
hebben we na vele jaren afscheid genomen, hij was een rasartiest. De afterparty werd 
verzorgd door het vertrouwde gezicht van Bart Kiers. Het bleef nog lang gezellig in De 
Bastogne. Wij bedanken een ieder die van ons, en wij van hun genoten hebben! 
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Trialbaan Kleine Esweg 
  
  

Beste Aansers, 
  
Als zeer gepassioneerde Trialbiker, wil ik via deze weg 
graag iedereen op de hoogte brengen van de 
indrukwekkende trialbaan op de kleine Esweg. Deze is nu 
ongeveer 7 jaar in gebruik en daar ben enorm dankbaar 
voor met vele positieve geluiden vanuit alle hoeken. 
  
Regelmatig tijdens de zomertrainingen wordt er gevraagd 
waar de baan voor dient en zijn voorbijgangers nieuwsgierig 
wat er zich afspeelt. Dan leg ik uiteraard graag uit hoe de 
sport werkt en wat voor uitdagingen zich afspelen naast het 
fietsen zelf. Denk aan sleutelen, mentale training, 
krachttraining en lesgeven. Dit alles zonder trainer, 
hulpcoach of financiële hulpmiddelen. Tijdens een 
fietsseizoen reis ik door heel Europa om de wedstrijden 
naast een part-time baan en eigen bedrijf uit te kunnen 
voeren. (Daan Boverhof Trialshows & Workshops)  
  
Zonder traditionele steun van de wielerbond KNWU is dit 
een flinke uitdaging. Echter door goed overleg kan ik op één van de weinige plekken in Nederland het 
Biketrial niveau binnen de Top 20 van de wereld neerzetten voor het Nederlandse Team. De 
Trialbaan is ingericht met diverse betonmaterialen, stenen en boomstammen. Door de vele uren die 
hier getraind worden is deze dan ook zeker van onschatbare waarde. Hier wordt, tussen de 
belangrijke wedstrijden in Europa en daar buiten, namelijk dé basis gelegd voor het succes van 5 
huidige Nederlandse titels.  
  
Voor degenen die het leuk vinden zijn om de sport Biketrial eens te komen bewonderen stuur gerust 
eens een bericht of spreek me eens aan tijdens een training. 
  
Met sportieve en vriendelijke groet, 
Daan Boverhof 
0652633232 
WWW.DAANBOVERHOF.NL 

http://www.daanboverhof.nl/
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 30 vragen  

junior 
voor & door Aanserties 
 

Naam     :  Imre vlot 

Op dit adres woon ik   :  Ik woon op Noorddijk3 in Ansen 

Ik woon daar samen met      :  ik woon daar samen met mijn ouders 
Hendrik en  Alet. Ik heb een broer Dion en ik heb een broertje Jesse.  

Ik word chagrijnig van   : Als het regent en dat ik dan op de fiets zit. 

Ik ben verslaafd aan  : mijn telefoon  

Hier word ik vrolijk van : Tennissen  

Ik heb als onhebbelijke gewoonte  : Heb ik niet. 

Dit zal ik nooooit weggooien   :  Aapie mijn knuffel waar ik als klein meisje 
gek op was. 

Dit is de allerlekkerste traktatie  : monchoutaart 

Als de wekker gaat denk ik   : Opstaan ik moet naar school. 

Naar deze school ga ik   : Stad en Esch Meppel 

Dit is de beste uitvinding ooit  : Mobile telefoon. 

Dit zit er in mijn portemonnee   : Pinpas  

Noem 1 ding van je bucketlist?  : Met het vliegtuig op vakantie naar een                   
lekker warm land. 

Dit wil ik later worden  :Weet ik nog niet  

Dit is mijn eerste (bij) baantje  : Ik werk bij Hotel Kuik in het weekend.  

Dit heb ik het laatste ge-Googled  : Buienradar  

Deze So cial gebruik ik het meest  : Snapchat 

Hiervoor kun je mij wakker maken   : ik blijf liever slapen. 

Dit doe ik het liefst in het weekend  :Met vriendinnen afspreken   

Dit is/zijn mijn beste vriend/-en/-in  : Daniek Amy en Sienna 

Hier geef ik het meeste geld aan uit : Kleding, sieraden  

Deze muziek vind ik het allermooist : Ik vind heel veel muziek leuk heb niet echt 
een specifieke voorkeur. 

Dit vind ik het leukste aan school  : Met vriendinnen zijn 

Dit vind ik het minst leuke aan school : Leren 

Wat is je dierbaarste bezit?  : Mijn familie 

Deze dag wil ik nog wel een keer overdoen : ziplinen in Winterberg   

Hierop ben ik eigenlijk best jaloers : Ben niet jaloers ben tevreden met wat ik 
heb. 

Dit tv-programma moet snel van de buis af : Ik kijk bijna geen tv geen idee. 

De mooiste plek waar ik ooit ben geweest :  Winterberg/Denemarken. 
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Ansen Aardgasvrij maakt flinke stappen 
 
Inwoners van Ansen hebben dit jaar flinke stappen gemaakt in het verduurzamen van huizen en 
gebouwen. Tot nu toe zijn er al 100 energiescans uitgevoerd. Daarmee zijn al veel bewoners aan de 
slag gegaan, en voor wie vragen heeft zijn er persoonlijke gesprekken mogelijk. 
 
Op basis van de energiescans hebben bewoners een uitgebreid rapport ontvangen. Daarmee kunnen 
ze een gerichte start maken met verduurzamingsmaatregelen. 
 
De Schoolkring Ansen heeft in oktober 2020 een subsidie van €2,4 miljoen toegewezen gekregen 
voor de verduurzaming van woningen, het opwekken van elektriciteit en het produceren van 
groengas. Deze subsidie maakt onderdeel uit van het project Proeftuin Aardgasvrije Wijken (PAW2). 
Huishoudens en bedrijven die hieraan meedoen kunnen een mooie subsidie krijgen. 
 
Ondanks de leveringsproblemen zijn er in Ansen heel wat 
warmtepompen geplaatst en energiebesparende maatregelen 
uitgevoerd. De energiecoöperatie heeft tot nu toe €55.000,- aan 
subsidie uitgekeerd. Een mooi resultaat, maar wij willen natuurlijk 
zo veel mogelijk van de toegezegde subsidie aan bewoners 
uitkeren.  
 
Daarvoor willen we eerst voor alle woningen een gratis en 
vrijblijvende energiescan uit laten voeren. Dit geeft een goed beeld 
van het huidige energieverbruik en de mogelijkheden om 
verduurzamingsmaatregelen uit te voeren.  
 
Het project “Ansen Aardgasvrij” loopt nog tot 31 december 2027, dus er is nog voldoende tijd voor het 
uitvoeren van maatregelen. 
 
Initiatieven werkgroep gebouwen: 
Verduurzaming kan veel vragen oproepen. De werkgroep gebouwen wil iedereen die dat wil het 
komend jaar helpen. Dat kan bijvoorbeeld in een persoonlijk gesprek, waarin je al je vragen kunt 
stellen. Ook al heb je nog geen concrete plannen, schroom niet om contact op te nemen, via 
gebouwen@energiekansen.nu.   
 
De volgende punten staan voor 2024 op de agenda: 
 

- Toelichting op verduurzamingsmaatregelen van de woning die naast energiebesparing ook 
meer comfort en waardestijging van de woning kunnen opleveren. 

- Bespreking van de rapporten energiescan in een 1 op 1 gesprek met bewoners. 
- Ondersteuning van bewoners bij de aanpak van energiebesparende maatregelen. 
- Financieringsmogelijkheden van eigen bank of via de gemeente toelichten. 
- Wanneer gewenst, ondersteuning bij het aanvragen van overheidssubsidies (ISDE). 
- Verduurzaming in de praktijk, bezoeken van gerealiseerde projecten. 

 
 

 
Het bestuur van energieKansen wenst iedereen een gelukkig, gezond, energiezuinig en duurzaam 

2024! 
(en daar helpen we je graag bij) 

 
 

mailto:gebouwen@energiekansen.nu
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Te huur: 

 
 

Een unieke kans voor elke Aanser ondernemer, burger, boer of 
recreant! 

 
 

Op een A-locatie centraal in het dorp, biedt de  
Boermarke Ansen het volgende terrein te huur aan: 

 
 

Een perceel groot 6,48 are, handig ontsloten middels  
ruime toegang aan de Dwingelerweg en de Veurlanden. 

 
 

Het terrein is semi-verhard en geschikt voor allerhande 
doeleinden: Opslag materieel, kuilvoerplaat, parkeren  

of stalling van de caravan of camper. 
 

De mogelijkheden zijn eindeloos. 
 
 

Neem bij interesse contact op met het dichtstbijzijnde 
Boermarke bestuurslid: 

 
Arend van Dijk 

Rik Luning 
Jan Rolf Staal 

 
Of mail naar: info@staal-advies.nl  

 

 

mailto:info@staal-advies.nl
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Sinds 1e Paasdag van 2023 zijn woonachtig op de Achterneuvers te Ansen, Mike Schoonen, 
Martine Buhler, Lexie Schoonen en Dani Schoonen. In mei 2024 wordt ons gezin uitgebreid 
met een echte Anser, mits thuis geboren. 
 
Lexie is op dit moment nog de jongste van het gezin met haar 1 jaar oud, ze is een 
goedlachs dametje wat zich lekker kan vermaken zowel thuis, op de kinderdagverblijf in 
Ruinen, eigenlijk overal. 
Dani is 11 jaar en woont voor het merendeel bij zijn moeder in Zeeland. Hij zit op dit moment 
in groep 8 en houdt van gamen, voetballen en films kijken. Martine is een Ruunder van 
origine maar kan goed aarden in Ansen, doordeweeks is ze beroepsmilitair op de Prinses 
Margriet Kazerne te Wezep. Naast haar werk houdt ze van voetballen bij VV Ruinen, koekjes 
eten op de bank en erop uit gaan, met de familie of met vrienden/vriendinnen. Samen met 
Mike kan ze een (aardig) potje klussen, ze proberen dan ook eerst alles zelf… Een mooi 
resultaat daarvan is het oude huis aan de Kampweg in Ruinen welke op wat kleine dingen na 
helemaal zelf is verbouwd en uitgebreid. Het andere wat Mike en Martine delen is hun 
beroep. Mike is ook beroepsmilitair maar dan op de Johannes Postkazerne (JPK) te Havelte. 
De JPK is ook de plek waar Mike en Martine 
elkaar hebben ontmoet. Mike is de vreemde 
eend in de bijt, een geboren en getogen 
Brabander maar hij weet zich tot op heden goed 
te houden in Drenthe. Mike kan zich goed bezig 
houden met sport, klussen en zijn aquariums. 
Ook al was het huis op de Kampweg in Ruinen 
een prima plek, ze hebben zeker geen spijt van 
de verhuizing richting Ansen. Een mooie stek 
met gezellige mensen en prachtige karakters… 
En voor wie wil, de koffie stiet kloar en ook met 
Mike kuj’n beetie Drents praoten… Moi…! 



 



 


